
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 21. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 38
Forslag til lov om ændring af lov om almene boliger m.v., lov om leje af almene boliger og

lov om leje. (Nye kriterier for udsatte boligområder og ghettoområder, initiativer til udvik-

ling eller afvikling af ghettoområder, skærpelse af anvisnings- og udlejningsregler, ophæ-

velse af lejekontrakt på grund af kriminalitet m.v.).

Af transport-, bygnings- og boligministeren (Ole Birk Olesen)

Spørgsmål 49

Ministeren har i svaret på spørgsmål 23 til lovforslaget (om der er forskning, der under-

bygger, at tiltagene har den ønskede effekt) ikke forholdt sig til det helt grundlæggende

tiltag i lovforslaget om at reducere andelen af almene familieboliger til 40 pct. Vil ministe-

ren på den baggrund svare på, om der er forskning eller impiri, der underbygger, at det

netop er den foreslåede grænse på 40 pct. familieboliger, der giver den ønskede effekt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Roger Courage Matthisen (ALT).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Roger.Matthisen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
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